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Niet Leden de dames Els Kindt, de heren Wim Aernoudt, Filip Buyse, Kristof 
Pillaert, Maarten Tavernier

Verontschuldigd de heren Claude Croes, Johan De Poorter, Reddy De Mey

Ambtenaren–deskundigen de dames Joke Vanhoorne, Ellen Bruynooghe, Evy Van Schoorisse, 
Evelyne Vercauteren en Evi Lefever en de heren Martijn Gregorius, 
Regis Debrulle, Luc Abbeloos, Stephaan Barbery, Stefaan Reynaert en 
Thijs Descamps (verslaggeving)  

Agendapunt 13
Goedkeuren van de provinciale subsidiereglementen van de projecten van het  
flankerend onderwijs 

De heer Patrick De Klerck leidt het agendapunt kort in. Mevrouw Joke Vanhoorne geeft meer 
toelichting aan de hand van een powerpointpresentatie. 

De heer Kurt Himpe vindt het goed dat het oude reglement geëvalueerd is. Hij vraagt of het 
ook mogelijk is om een overzicht van de evaluatie te bezorgen. Er zijn allicht ook 
opmerkingen vanuit het onderwijsveld bezorgd. Zou dit aan het verslag kunnen toegevoegd 
worden. Daarnaast merkt hij op dat er meer dan 300 dossiers ingediend zijn en dat er 
daarvan 120 goedgekeurd zijn. Zelfs met een voortraject blijft de vaststelling dat er maar iets 
meer dan een derde van de ingediende projecten goedgekeurd wordt. Daar is toch iets aan de 
hand, het toont dat er bovenop alle taken die scholen reeds moeten uitvoeren het niet evident 
is om nog goede projecten samen te stellen. Hij vraagt ook of het voortraject loopt van 1 
maart tot 1 september. Juli en augustus zijn ook  niet evident voor scholen om bezig te zijn 
met dergelijke projecten, dan zijn de scholen als ze al aan het werk zijn volop bezig met het 
nieuwe schooljaar. 
Joke Vanhoorne antwoordt dat er 2 momenten zijn om een voortraject in te dienen, telkens 1 
maand voor de indiening. Dus telkens op 1 maart en 1 september. Wat de vakantieperiode 
betreft is het uiteraard zo dat de scholen niet hoeven te wachten om in te dienen, 1 
september is de uiterste datum om in te dienen voor een voortraject. Het is wel zo dat er in 
het najaar inderdaad minder projecten worden ingediend en dat er even getwijfeld werd om 
met slechts 1 call te werken. Er is echter de keuze gemaakt om expliciet met 2 calls te blijven 
werken. 
Mevrouw Sabien Lahaye-Battheu vult aan dat we moeten waken over de kwaliteit van wat 
men indient, en dat er vandaar met een voortraject gewerkt wordt. We moeten ook zorgen 
dat projecten provinciebreed kunnen worden uitgerold. We willen het immers niet enkel ter 
beschikking stellen van 1 school of klas. 
Mevrouw Joke Vanhoorne vult aan dat we daarom sterk de klemtoon op het voortraject 
leggen. Kleinere projecten die het niet halen zijn dikwjjls ingediend door basisscholen, de 
aanpassing komt hier voor een stuk aan tegemoet. Misschien krikken we zo het percentage 
op van goedgekeurde projecten. 



Ze vult aan dat de evaluatie gebeurd is op basis van alle input die overlopen is op de 
commissie. Er is niet 1 evaluatiedocument gemaakt dat overlopen is. Ook de aanpassingen 
zelf zijn ook gebeurd in het reglement zelf met de commissieleden. 

De heer Kurt Himpe merkt ook op dat bij de maximale bedragen van 30.000€ voor 
volwassenenonderwijs de bonus voor netoverschrijdend werken wegvalt. Mevrouw Joke 
Vanhoorne antwoordt dat er vastgesteld wordt bij de CVO’s dat er weinig netoverschrijdend 
gewerkt wordt en dat zo voor een stuk de verhoging gecompenseerd wordt. 

De heer Herman Lodewyckx vraagt of de kleinschalige projecten dan ook dezelfde werklast 
vragen of is dit lichter gemaakt.  
Mevrouw Joke Vanhoorne antwoordt dat er 2 sjablonen  zijn en dat het dus administratief 
minder zwaar zou moeten zijn. Ook voor grotere projecten is het de bedoeling het traject 
administratief lichter te maken. Want vooral hogescholen slagen er momenteel in om goede 
projecten in te dienen, basis en secundair veel minder. 

SAMENVATTING VAN DE BESPREKING:
Volgende raadsleden zijn tussengekomen:
de heren Kurt Himpe en Herman Lodewyckx 

Informatieve vragen werden gesteld over volgende onderwerpen:
Evaluatie reglement, data voortraject, percentage goedgekeurde projecten, bonus voor 
netoverschrijdend werken en administratieve verlichting 

De verslaggever, De voorzitter,
Hilde Decleer Patrick De Klerck 


